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Geachte	  leden	  van	  Provinciale	  Staten,	  

Woensdag	  17	  december	  2014	  staan	  uw	  Staten	  voor	  een	  belangrijk	  besluit:	  het	  instemmen	  met	  de	  
realisatie	  van	  de	  haven	  van	  Flevokust.	  In	  het	  voorliggende,	  realistische	  plan	  gaat	  het	  om	  de	  

ontwikkeling	  van	  een	  relatief	  kleine,	  buitendijkse	  containerterminal	  en	  overslaghaven	  ten	  noorden	  
van	  Lelystad.	  De	  gemeente	  Lelystad	  onderzoekt	  momenteel	  de	  mogelijkheden	  om	  een	  aanpalend	  
binnendijks	  industrieterrein	  voor	  de	  hogere	  milieucategorieën	  te	  ontwikkelen.	  Mocht	  Lelystad	  daar	  

zelf	  niet	  toe	  in	  staat	  zijn,	  dan	  zal	  de	  gemeente	  naar	  verwachting	  de	  provincie	  vragen	  de	  binnendijkse	  
ontwikkeling	  van	  de	  gemeente	  over	  te	  nemen.	  	  

De	  Bedrijfskring	  Lelystad	  is	  altijd	  uitgesproken	  voorstander	  van	  de	  ontwikkeling	  van	  de	  Flevokust	  
geweest.	  Wij	  hebben	  u	  daarover	  in	  het	  verleden	  ook	  meermalen	  schriftelijk	  en	  mondeling	  

geïnformeerd.	  	  	  

De	  ontwikkeling	  van	  Flevokust	  beschouwen	  wij	  als	  een	  belangrijke	  stap	  in	  de	  economische	  
ontwikkeling	  van	  Lelystad	  en	  ruime	  omgeving.	  De	  realisatie	  draagt	  bij	  aan	  de	  structuurversterking,	  
verbetert	  het	  vestgingsklimaat	  en	  zorgt	  voor	  nieuwe	  werkgelegenheid.	  En	  dat	  is	  juist	  in	  een	  regio	  als	  

Flevoland/Lelystad,	  die	  zwaar	  te	  lijden	  heeft	  gehad	  van	  de	  economische	  crisis,	  belangrijk.	  
Economisch,	  maar	  zeker	  ook	  maatschappelijk	  is	  de	  ontwikkeling	  van	  Flevokust	  dan	  ook	  een	  
belangrijke	  stap	  in	  de	  goede	  richting.	  	  

De	  Bedrijfskring	  Lelystad	  is	  van	  mening	  dat	  het	  goed	  is	  dat	  de	  provincie	  Flevoland,	  na	  het	  afwijzen	  

van	  de	  eerdere	  plannen	  eind	  2013	  door	  de	  gemeenteraad	  van	  Lelystad,	  de	  ontwikkeling	  van	  
Flevokust	  voortvarend	  heeft	  opgepakt.	  Het	  resultaat	  is	  een,	  weliswaar	  kleiner,	  maar	  haalbaar	  plan	  
voor	  een	  buitendijkse	  container-‐	  en	  overslaghaven	  met	  een	  binnendijks	  bedrijventerrein.	  	  

Als	  ondernemersorganisatie	  zijn	  wij	  voorstander	  van	  de	  integrale	  ontwikkeling	  van	  de	  haven	  en	  het	  

industrieterrein,	  maar	  wij	  begrijpen	  dat	  de	  besluitvorming	  in	  de	  gemeente	  Lelystad	  wat	  meer	  tijd	  
vergt.	  Wij	  zijn	  er	  echter	  van	  overtuigd	  dat	  juist	  een	  combinatie	  van	  een	  haven	  met	  ruimte	  voor	  de	  
vestiging	  van	  industriële	  bedrijven	  met	  havengebonden	  of	  -‐gerelateerde	  activiteiten	  kan	  bijdragen	  



aan	  het	  succes	  van	  Flevokust	  en	  daarmee	  aan	  de	  eerdergenoemde	  economische	  en	  

maatschappelijke	  ontwikkeling	  van	  Lelystad	  en	  de	  ruime	  regio.	  	  

Er	  is	  kortom	  behoefte	  aan	  een	  dergelijke	  ontwikkeling.	  Provinciale	  Staten	  heeft	  nu	  de	  gelegenheid	  
om	  meerjarig	  provinciaal	  beleid	  ten	  uitvoer	  te	  brengen.	  Daarmee	  blijft	  Flevoland	  bovendien	  
vergelijkbare	  ontwikkelingen	  elders	  in	  ons	  land	  voor	  en	  ligt	  er	  een	  kans	  voor	  Flevoland	  om	  van	  deze	  

ontwikkeling	  te	  profiteren	  en	  zich	  ermee	  te	  profileren.	  	  

De	  Bedrijfskring	  Lelystad	  is	  kortom	  een	  warm	  voorstander	  van	  de	  Flevokusthavenontwikkeling.	  
Daarom	  adviseren	  wij	  uw	  Staten	  om	  op	  17	  december	  2014	  in	  te	  stemmen	  met	  het	  desbetreffende	  
voorstel.	  

Met	  vriendelijke	  groet,	  

	  

A.L.	  Greiner.	  voorzitter	  

	  


